

《单词百科:GNL是什么意思?GNL怎么发音?GNL的解释和用法》

英语单词GNL是什么意思?GNL怎么读?GNL怎么发音?简答网为您整理了GNL的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



GNL的意思

1、abbr.Georgia Nuclear Laboratory 佐治亚核实验室;

GNL的双语例句

1、An algorithm named GNL for fitting the curve of implicit function

拟合隐函数曲线的GNL法

2、Required by electric vehicle system simulation, two equivalent circuit battery models named GNL model and CR model are proposed.

基于电动汽车系统仿真的研究需要,提出两个非线性等效电路电池模型:GNL模型和CR模型。

3、Then the models can be fitted in the meaning of least square by means of GNL method which can fit the curve of implicit function.

从而可用完全相同的方法对它们的未线性化参数初始值进行搜索，以拟合隐函数曲线的GNL法对它们进行最小二乘拟合。

4、Traffic demand forecasting models based on MNL and GNL are employed to calculate different type motor vehicles demand for different trip groups in different zeros at different time.

采用基于MNL和GNL的需求预测模型，计算广州市拥挤定价下的各分区不同年份的各出行群体不同机动车类型的出行需求。

5、The method of cyclic search is applied to determine the initial values of single non-linearized parameter during the common curves of implicit function with three parameters are fitted in the meaning of least square by means of GNL method.

在最小二乘意义下用GNL法拟合常见的三参数隐函数曲线时，用循环搜索法确定了单个未线性化参数初始值。

以上是简答网为您整理的GNL怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于GNL的用法、GNL的释义、GNL的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/GNL>